
Kasperskolens bestyrelses kommentar til kvalitetsrapporten.

Figur 12 er formodentlig belagt med fejl, da den ikke svarer til faktuel optælling. En 
mulig forklaring er at 3 elever, der gik til sygeeksamen ikke er indregnet, da det 
faktisk passer med det faktuelle tal vi kommer fremtil – 58%.

Magtanvendelser er også et fokuspunkt i skolebestyrelsen. Vi ønsker bl.a. at sikre 
uddannelse i low arousal tilgang og målet er at nedbringe antallet af magtanvendelser 
på skolen. Ligeledes vil vi have fokus på vold og trusler mod personalet.

Skolebestyrelsen er af den overbevisning af skolen har masser af fokus på ledelse af 
læring.

Bestyrelsen følger elevernes inddragelse i beslutninger på skolen hovedsagelig 
gennem referater fra elevrådsmøderne på skolebestyrelsesmøderne. Bestyrelsen vil 
gerne understøtte arbejdet med at undersøge behovet for inddragelse og forslag til, 
hvordan området kan styrkes.

Bestyrelsen støtter fuldt ud, at skolen planlægger turbo forløb i dansk og matematik, 
så andelen af elever som får 2 i 9. klasses prøven øges.


